
Protokół nr XLVIII/VIII/2022

XLVIII/VIII/2022 Sesja Rady Miasta Trzebini odbyła się w dniu 26 maja 2022r. w trybie stacjonarnym
w sali narad na ul. Narutowicza, III p. Obrady rozpoczęto 26 maja 2022 o godz. 09:00, a zakończono
o godz. 11:29 tego samego dnia.

Podczas sprawdzenia pierwszy raz qworum w posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

Obecni:

1. Bożena Adamczyk
2. Mariusz Brzózka
3. Barbara Dębiec
4. Józef Dziedzic
5. Andrzej Gruszczyński
6. Wojciech Hajduk
7. Marek Harwes
8. Halina Henc
9. Teresa Jarczyk
10. Paweł Jasic
11. Marian Kokoszka
12. Jarosław Kurdziel
13. Katarzyna Majewska
14. Robert Mendyk
15. Tomasz Piszczek
16. Janusz Siemek
17. Marta Skowronek
18. Piotr Szybalski
19. Jacek Woch
20. Waldemar Wszołek
21. Grzegorz Żuradzki

I Otwarcie sesji.
Obrady Rady Miasta Trzebini VIII kadencji otworzył Przewodniczący Rady Miasta
 p. Waldemar Wszołek stwierdzając prawomocność obrad i możliwość podejmowania uchwał wobec 
wymaganego qworum radnych. Sesja odbyła się trybie stacjonarnym zgodnie z obowiązującymi 
przepisami. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych. 

II Rozpatrzenie zmian porządku obrad.
Nie było propozycji zmian porządku obrad w związku z powyższym porządek przedstawiał się 
następująco:
I Otwarcie sesji.
II Rozpatrzenie zmian porządku obrad.
III Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
1) Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chrzanowskiego.
2) Zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2022.
3) Zmian w wieloletniej prognozie finansowej.



4) Zmiany w uchwale Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2016 r. Nr XXVII/339/VII/2016 w sprawie 
opłaty targowej zmienianej uchwałą Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2017 r. nr 
XXXII/415/VII/2017.
5) Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu przebiegu gazociągu wysokiego ciśnienia od ul. Prusa w kierunku granicy administracyjnej 
gminy, po południowej stronie linii kolejowej nr 133, w Trzebini.
6) Nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Miodowej na terenie sołectwa Młoszowa.
7) Zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka w Trzebini.
8) Odwołania przewodniczącego Rady Osiedla „Energetyków”.
IV Przekazanie Raportu o stanie Gminy.
V Rozpatrzenia sprawozdania z działalności Burmistrza za okres między sesjami.
VI Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
VII Sprawy bieżące i wniesione.
VIII Zapytania i wolne wnioski.
VIX Zamknięcie sesji.

III Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
1) Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chrzanowskiego.
Projekt uchwały referowała Sekretarz Gminy Anna Kawala.
Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Andrzej Gruszczyński.

Komisja Budżetu i Finansów – jednogłośnie popiera projekt uchwały
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości -  popiera projekt uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" -  popiera projekt uchwały .
W związku z dołączeniem do obrad sesji radnego Przewodniczący zarządził przed głosowaniem 
sprawdzenie ponownie qworum.  

Obecni:
1. Bożena Adamczyk
2. Mariusz Brzózka
3. Barbara Dębiec
4. Józef Dziedzic
5. Andrzej Gruszczyński
6. Wojciech Hajduk
7. Marek Harwes
8. Halina Henc
9. Teresa Jarczyk
10. Paweł Jasic
11. Marian Kokoszka
12. Jarosław Kurdziel
13. Katarzyna Majewska
14. Robert Mendyk
15. Tomasz Piszczek
16. Janusz Siemek
17. Marta Skowronek
18. Piotr Szybalski
19. Jacek Woch
20. Waldemar Wszołek
21. Grzegorz Żuradzki
Przewodniczący Waldemar Wszołek stwierdził prawomocność obrad i możliwość podejmowania 
uchwał wobec wymaganego qworum radnych. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. Jedna radna 



nieobecna. 
Głosowano w sprawie:
Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Chrzanowskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Katarzyna 
Majewska, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek 
Woch, Waldemar Wszołek, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym została podjęta uchwała Nr XLVI/401/VIII/2022 w sprawie udzielenia pomocy
finansowej dla Powiatu Chrzanowskiego.
2) Zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2022.
Projekt uchwały referowała Naczelnik Wydziału Finansowego Pani Monika Jaworek. 

Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Andrzej Gruszczyński.

Komisja Budżetu i Finansów –  popiera projekt, 9 głosów „za”, 2 głosy wstrzymujące
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości -  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Edukacji i Kultury –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych „Ku przyszłości Trzebini” -  wnioskuje  o zwiększenie kwoty przeznaczonej na 
sfinansowanie imprezy „Dzień Dziecka“ - przynajmniej do wysokości środków proponowanych na 
dofinansowanie  imprezy „piknik motocyklowy“
Głosowano w sprawie:
Zmian w uchwale budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2022 wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Jarosław Kurdziel, Katarzyna Majewska, Robert 
Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek Woch, Waldemar 
Wszołek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marian Kokoszka, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym została podjęta uchwała Nr XLVI/402/VIII/2022 w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Trzebinia na rok 2022.



3) Zmian w wieloletniej prognozie finansowej.
Projekt uchwały referowała Naczelnik Wydziału Finansowego Pani Monika Jaworek.

Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Andrzej Gruszczyński.

Komisja Budżetu i Finansów – popiera projekt, 9 głosów „za”, 2 głosy wstrzymujące
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – zapoznała się z projektem w/w uchwały
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Edukacji i Kultury -  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" - zapoznał się z projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zmian w wieloletniej prognozie finansowej wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Jarosław Kurdziel, Katarzyna Majewska, Robert 
Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek Woch, Waldemar 
Wszołek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marian Kokoszka, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc

W  związku  z  powyższym  została  podjęta  uchwała  Nr  XLVI/403/VIII/2022 w  sprawie  zmian
w wieloletniej prognozie finansowej.

W dyskusji głos zabrała radna Katarzyna Majewska.

4) Zmiany w uchwale Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2016r. nr XXVII/339/VII/2016 w sprawie 
opłaty targowej zmienianej uchwałą Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2017r nr 
XXXII/415/VII/2017.

Projekt uchwały referowała Naczelnik Wydziału Finansowego Pani Monika Jaworek.
Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Andrzej Gruszczyński.
  
Komisja Budżetu i Finansów –  zapoznała się z projektem uchwały                                                   
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych-  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – zapoznała się z projektem w/w uchwały
Komisja Edukacji i Kultury – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości - zapoznała się z projektem uchwały 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" - zapoznał się z projektem w/w uchwały.



Głosowano w sprawie:

Zmiany w uchwale Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2016r. nr XXVII/339/VII/2016 w sprawie 
opłaty targowej zmienianej uchwałą Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2017r nr 
XXXII/415/VII/2017.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Katarzyna 
Majewska, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek 
Woch, Waldemar Wszołek, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym została podjęta uchwała Nr XLVI/404/VIII/2022 w sprawie zmiany w uchwale 
Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2016r. nr XXVII/339/VII/2016 w sprawie opłaty targowej 
zmienianej uchwałą Rady Miasta Trzebini z dnia 25 listopada 2017r nr XXXII/415/VII/2017.

5) Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu przebiegu gazociągu wysokiego ciśnienia od ul. Prusa w kierunku granicy administracyjnej 
gminy, po południowej stronie linii kolejowej nr 133, w Trzebini.
Projekt uchwały referowała  Naczelnik Wydziału Architektury i Urbanistyki p. Ewa Jaśko.

Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości p. 
Grzegorz Żuradzki.
                                                          
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości – popiera projekt uchwały
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych -  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – zapoznała się z projektem w/w uchwały
Komisja Budżetu i Finansów – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Edukacji i Kultury – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" - zapoznał się z projektem w/w  uchwały.

Głosowano w sprawie:
Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 
przebiegu gazociągu wysokiego ciśnienia od ul. Prusa w kierunku granicy administracyjnej gminy, po 
południowej stronie linii kolejowej nr 133, w Trzebini.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (20)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Katarzyna 
Majewska, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek 
Woch, Waldemar Wszołek, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym została podjęta uchwała Nr XLVI/405/VIII/2022 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu przebiegu 
gazociągu wysokiego ciśnienia od ul. Prusa w kierunku granicy administracyjnej gminy, po 
południowej stronie linii kolejowej nr 133, w Trzebini.

6) Nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Miodowej na terenie sołectwa Młoszowa.
Projekt uchwały referowała Sekretarz Gminy p. Anna Kawala.

Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji Prawa i Ochrony Środowiska p.  Tomasz Piszczek.
                                                          
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – popiera projekt w/w uchwały
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości - zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Budżetu i Finansów – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Edukacji i Kultury – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych-  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" - zapoznał się z projektem w/w  uchwały.

Głos w dyskusji zabrał radny Grzegorz Żuradzki, Sekretarz Anna Kawala.

Przewodniczący Waldemar Wszołek ogłosił pięciominutową przerwę.

Po przerwie głos w dyskusji zabrał radny Grzegorz Żuradzki, z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji                
i Gospodarki Nieruchomościami p. Agnieszka Duleba, Przewodniczący Waldemar Wszołek, radna 
Bożena Adamczyk.

Radna Bożena Adamczyk wystosowała wniosek o wcześniejsze wykonanie oświetlenia na ul. Spacery 
wykorzystując oszczędności ponieważ mieszkańcy skarżą się że na ulicy jest bardzo ciemno.

Głosowano w sprawie:
Nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Miodowej na terenie sołectwa Młoszowa.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Katarzyna 



Majewska, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek 
Woch, Waldemar Wszołek, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym została podjęta uchwała Nr XLVI/406/VIII/2022 w sprawie nadania nazwy 
ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Miodowej na terenie sołectwa Młoszowa.

7) Zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka w Trzebini.
Projekt uchwały referowała Dyrektor  Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka w Trzebini p. 
Marta Sikora.

Opinie Komisji przedstawił  Przewodniczący Komisji Prawa i Ochrony Środowiska p. Tomasz Piszczek.
                                                          
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – zapoznała się z projektem w/w uchwały
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości - zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Budżetu i Finansów – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Edukacji i Kultury –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych-  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" - zapoznał się z projektem w/w  uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka w Trzebini.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Katarzyna 
Majewska, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek 
Woch, Waldemar Wszołek, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym została podjęta uchwała Nr XLVI/407/VIII/2022 w sprawie zmian w statucie 
Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka w Trzebini.

8) Odwołania przewodniczącego Rady Osiedla "Energetyków".
Projekt uchwały  oraz opinie komisji przedstawił  Przewodniczący Komisja Prawa i Ochrony 
Środowiska p. Tomasz Piszczek.

                                                          
Komisja Prawa i Ochrony Środowiska – „opiniuje opinię w ten sposób, że rekomenduje głosowanie 
przeciwko odwołaniu Przewodniczącego Osiedla Energetyków”
Komisja Budżetu i Finansów – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Edukacji i Kultury – zapoznała się z projektem uchwały



Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości – zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Zdrowia, Sportu, Rekreacji i Spraw Socjalnych-  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji –  zapoznała się z projektem uchwały
Komisja Rewizyjna – zapoznała się z projektem uchwały
Klub Radnych  "Ku przyszłości  Trzebini" - zapoznał się z projektem w/w  uchwały. 

Głos w dyskusji zabrał radny Tomasz Piszczek, radca prawny Rafał Wentrys, Pan Zbigniew Baran, 
Przewodniczący Rady Osiedla „Energetyków” Antoni Głowacz, radny Andrzej Gruszczyński, radny 
Grzegorz Żuradzki.
Przewodniczący Waldemar Wszołek zarządził pięciominutową przerwę w celu przygotowania 
głosowania zgłoszonego wniosku formalnego radnego Andrzeja Gruszczyńskiego.

Głosowano w sprawie:
wniosku formalnego radnego Andrzeja Gruszczyńskiego o zakończenie dyskusji do tego projektu 
uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech Hajduk, Paweł Jasic, 
Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr 
Szybalski, Jacek Woch, Grzegorz Żuradzki
PRZECIW (5)
Bożena Adamczyk, Teresa Jarczyk, Katarzyna Majewska, Robert Mendyk, Waldemar Wszołek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Harwes
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W dyskusji głos zabrała radna Teresa Jarczyk, radny Grzegorz Żuradzki, radna Bożena Adamczyk, 
radny Wojciech Hajduk,

Głosowano w sprawie:
Odwołania przewodniczącego Rady Osiedla "Energetyków".

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
PRZECIW (15)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Andrzej Gruszczyński, Wojciech Hajduk, Marek Harwes, Teresa 
Jarczyk, Paweł Jasic, Jarosław Kurdziel, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta 
Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek Woch, Waldemar Wszołek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Marian Kokoszka, Katarzyna Majewska
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
W związku z powyższym uchwała w sprawie odwołania przewodniczącego Rady Osiedla 



"Energetyków" nie została podjęta.

IV Przekazanie Raportu o stanie Gminy Trzebinia.

Z-ca Burmistrza pan Tomasz Żołądź przekazał na ręce Przewodniczącego Rady Miasta Raport 
o stanie Gminy Trzebinia za rok 2021.Zwracając się do radnych i mieszkańców Gminy powiedział, że 
dokument ten zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym zawiera realizację polityk, programów, 
strategii oraz podejmowanych przez Radę uchwał. W niniejszym dokumencie zamieszczona jest 
również bieżąca działalność poszczególnych komórek urzędu i jednostek organizacyjnych tak aby 
można było całościowo spojrzeć na sytuację gminy oraz jej rozwój w poszczególnych dziedzinach 
życia.

Przewodniczący Waldemar Wszołek przedstawił szczegółową  informację dotyczącą udziału 
mieszkańców w debacie i poinformował, że debata nad Raportem o stanie Gminy Trzebinia odbędzie 
się  na kolejnej sesji  tj. w dniu 30 czerwca 2022r. Informacja w tej sprawie zostanie umieszczona na 
stronie www.trzebinia.pl oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

V Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Burmistrza za okres między sesjami.
od dnia 21 kwietnia 2022 r. do 20 maja 2022 r.
Brak uwag do sprawozdania.

VI Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Brak uwag do protokołu z XLVII sesji Rady Miasta z dnia 28 kwietnia 2022r.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miasta z dnia 28 kwietnia 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Bożena Adamczyk, Mariusz Brzózka, Barbara Dębiec, Józef Dziedzic, Andrzej Gruszczyński, Wojciech 
Hajduk, Marek Harwes, Teresa Jarczyk, Paweł Jasic, Marian Kokoszka, Jarosław Kurdziel, Katarzyna 
Majewska, Robert Mendyk, Tomasz Piszczek, Janusz Siemek, Marta Skowronek, Piotr Szybalski, Jacek 
Woch, Waldemar Wszołek, Grzegorz Żuradzki
NIEOBECNI (1)
Halina Henc
VII Sprawy bieżące i wniesione.
Przewodniczący Waldemar Wszołek odczytał pismo, które do niego wpłynęło od odchodzącego 
Prezesa Zarządu Wodociągów Chrzanowskich sp. z o. o. pana Tadeusza Arkita z podziękowaniami za 
dotychczasową współpracę.
Przewodniczący Waldemar Wszołek  złożył również życzenia z okazji Dnia Samorządu.

VIII Zapytania i wolne wnioski.

Zgłoszono ustnie następujące wnioski:

Radny Grzegorz Żuradzki
- ponawia wniosek zawarty w protokole Komisji Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości z dnia 
19.04.2022r. z uwagą, że nie otrzymał do teraz na niego odpowiedzi. Wniosek dotyczył kwestii prac 
zabezpieczeniowych budynku byłej „Bożnicy’ ewentualnie wystąpienia do konserwatora i PINBUD-u    
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o możliwość wyburzenia tego budynku, który nie stanowi żadnej wizytówki miasta.
- wniosek o zorganizowanie spotkania w miesiącu maju lub czerwcu spotkania radnych ze służbami 
Burmistrza dotyczącego poziomu realizacji inwestycji gminnych. Zabezpieczenia finansowego zadań 
przewidywanych w budżecie gminy Trzebinia w tym roku w związku ze wzrostem cen.
- zapytanie czy została zakończone postępowanie w zakresie wyjaśnienia sytuacji zasypania gruzem 
małego zbiornika na Balatonie, który służył płazom.

Radny Piotr Szybalski
- wniosek o udzielenie informacji o realizację inwestycji sali gimnastycznej w Bolęcinie, czy są kłopoty,
czy też idzie zgodnie z planem.

- wniosek o informację o dodatkowych pieniądzach dla dyrektorów szkół za wynajem sal lekcyjnych, 
gimnastycznych, boisk Orlików na realizację swoich zadań w szkole.

Głos w sprawie wniosku radnego Grzegorza Żuradzkiego o brak odpowiedzi na wniosek Komisji 
Rozwoju Gospodarczego z dnia 19.04.2022r. zabrała Sekretarz Anna Kawala z informacją, że 
odpowiedź została przekazana do Biura Rady.

Radny Wojciech Hajduk.

- wniosek dot. przedstawienia informacji od inwestora o realizacji zadania "przebudowa skrzyżowania
ul. Piłsudskiego z ul. Kościelną" – Odpowiedzi na sesji udzielił Dyrektor PZD w Chrzanowie p. Grzegorz 
Żuradzki. 
- wniosek dot. przedstawienia informacji o dzierżawcach terenu byłej bazy Usług Komunalnych 
Trzebinia przy ul. Kościuszki (wykaz dzierżawców, wysokość dzierżawy, czas obowiązywania umów).
- wniosek dot. napraw dawnego placu targowego przy ul. Ochronkowej.
- wniosek dot. przedstawienia informacji o ewentualnym wprowadzeniu przez ZKKM wakacyjnej 
komunikacji miejskiej nad Balaton i Chechło – Odpowiedzi na sesji udzielił  przedstawiciel Gminy 
Trzebinia w ZKKM Chrzanów p. Jacek Woch.

Radny Marian Kokoszka.

- zwraca się ponownie z wnioskiem, który został złożony na posiedzeniu łączonym Komisji Budżetu
i  Finansów  oraz  Komisji  Edukacji  i  Kultury  w  dniu  04.04.2022r  do  Dyrektora  TCK  pana  Adama
Potockiego  w  tematach finansowych  (  całkowity  koszt  wrotkowiska  łącznie  z  wyposażeniem oraz
wysokość pozyskanych środków zewnętrznych).

Radny Józef Dziedzic.

- wniosek o podniesienie wynagrodzeń pracownikom prac społecznie-użytecznych.

Radny Mariusz Brzózka.

- ponowny wniosek o naprawę nawierzchni przy ul. Głowackiego przy zalewie Chechło.
- wniosek o posadzenie żywopłotu jako ogrodzenia bloku 18 na Os. Widokowym
- wniosek o ujednolicenie wyglądu bud gastronomicznych na Balatonie
- zapytanie kiedy zostanie zabudowany Park Ninja Warrior na Balatonie
- prośba o zakupienie przy boiskach do siatkówki plażowej na Balatonie przenośnych trybun

Radna Bożena Adamczyk.
- wniosek o wykonanie oświetlenia ulicy Spacery



Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Waldemar Wszołek, radny Andrzej Gruszczyński, radna Bożena 
Adamczyk.

Radna Teresa Jarczyk zapytała jak wynagrodzić pracowników prac społecznie-użytecznych, którzy 
nie do końca wywiązują się ze swoich obowiązków w związku z wnioskiem radnego Józefa Dziedzica.

Radny Jacek Woch.

-  na  jakim  etapie  są  prace  prowadzone  przez  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  w  kwestii  poprawy
bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 791 w Trzebini jak i również w Myślachowicach.

Sołtys Lgoty Zbigniew Jastrzębski.

- w imieniu mieszkańców Lgoty prośba aby teren na którym mieści się boisko sportowe w Lgocie nie
został sprzedany, aby nadal mogły rozgrywać się mecze i treningi sportowe.
- wniosek o zrobienie przejść dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej w Lgocie.
- wniosek o budowę chodnika na początku Lgoty.
-  prośba  o  informację  w  formie  pisemnej  od  2017  roku  jakie  były  nakłady  na  infrastrukturę
rekreacyjno-sportową w Myślachowicach. 

IX Zamknięcie sesji.
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Rady Miasta Trzebini VIII kadencji Przewodniczący zamknął 
obrady. Przekazał, że następna sesja odbędzie się 30 czerwca 2022 r. Zapis przebiegu obrad sesji oraz 
szczegółowy zapis wypowiedzi znajduje na stronie www.trzebinia.pl, 
https://transmisja.esesja.pl/trzebinia oraz w BIP-ie Urzędu Miasta w  Trzebini.

 Przewodniczący
Rada Miasta Trzebini

Przygotował(a): Marta Siemek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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